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 Společenská kronika  
  

       JUBILANTI 
 

 

BŘEZEN 
 

 

DUBEN 
paní Milasevičová 
Jaroslava 

 

65 let 
 

paní Pavlasová Zdeňka 
 

75 let 

 

paní Okénková Věra 
 

55 let 
 

pan Hodinář Miroslav 
 

65 let 
 

paní Národová Irena 
 

50 let 
 

pan Doležal Jaroslav 
 

65 let 

   

pan Kužílek Vladimír 
 

60 let 

   

paní Kováčová Dana 
 

60 let 

   

pan Jonáš Jiří 
 

55 let 

   

paní Mandíková Jitka 
 

55 let 
 

 

KVĚTEN 
 

 

ČERVEN 
 

paní Bžochová Miroslava 
 

75 let 
 

paní Kosenková Eva 
 

75 let 
 

pan Sobotka Zdeněk 
 

75 let 
 

pan Müller Günter 
 

70 let 
 

paní Šaršová Slavěna 
 

75 let 
 

paní Mezerová Jitka 
 

55 let 
 

pan Řeřicha Pavel 
 

70 let 
 

paní Miláková Lenka 
 

50 let 
 

pan Kocúm Václav 
 

70 let 
  

 

pan Suchánek Josef 
 

65 let 
  

 

pan Mašata Vladimír 
 

65 let 
  

 

paní Karnethová Věra 
 

55 let 
  

 

paní Kejaková Hana 
 

50 let 
  

 

 
 

                    ZESNULÍ 
 

 
 

ŘÍJEN 
 

LISTOPAD 
 

PROSINEC 

Lukačovský František -- -- 
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3. 

 Úvod  
 

Novoroční přání 
 

 

            Zatímco starý rok 2019 nenávratně odešel a zabouchl za sebou pomyslné dveře, nový rok se 
zajímavou a možná i magickou číslicí 20-20 nám otevřel svou náruč a my jsme mu do ní vběhli 
doslova s rozběhem. Čas se totiž nikdy nezastaví, je jako voda v řece a my na ní se svým plavidlem – 
životem plujeme. Někdy poklidně a tiše, bez sebemenších komplikací, jindy nás vlny bičují a my se 
meleme od břehu ke břehu a máme opravdu co dělat, abychom se nepotopili. Občas máme problém 
nadechnout se, odpočinout si a dokonce si i pořádně lokneme kalné vody, ale podstatné je, abychom 
si věřili, měli kolem sebe rodinu a přátele, kteří nám vždy pomohou dostat se opět do klidných vod. A 
na druhé straně abychom i my byli ti, kteří nejsou lhostejní, jsou vnímaví a dokáží svou pomocnou 
ruku včas komukoliv nabídnout.  
 

 Doufáme, že rok minulý jste vy všichni, naši čtenáři, prožili v poklidu a pokud ne, tak snad vám 
pomohou slova jedinečného filozofa P.B. (Paula Bruntona): „Žádná událost není tak důležitá, 
abychom se kvůli ní nechali vyhnat ze svého vnitřního míru a mentálního klidu.“ A také že „Klid a 
uspokojivou rovnováhu si lze udržet jen tehdy, když neočekáváme příliš mnoho od ostatních, 
nežádáme příliš mnoho od života a nejsme úzkostliví kvůli maličkostem.“ 
 

 My dnes můžeme říct, že pro naší obec byl minulý rok klidný, tvůrčí a úspěšný. Jsme rádi, že 
pominula rozjitřená povolební atmosféra z konce roku 2018 a otevřel se prostor pro tvůrčí činnost. Je 
jasné, že jakákoliv práce je prováděna daleko lépe v atmosféře klidu, než když je vykonávána 
v atmosféře úzkosti nebo dokonce zloby. Práce veřejná je činností pro lidi, naše občany a uspokojit 
každého individuálně je mnohdy nad lidské síly. Každý z náš je totiž jiný. Každý má jiné požadavky, 
touhy, koníčky a priority. Každý z nás tráví svůj volný čas jinak a jiným způsobem. Někdo má rád 
kulturu, jiný sport, někdo hodně čte a rád se setkává s jinými lidmi či má rád společnost. Někdo je 
samotář, který má rád přírodu a chodí na procházky po okolí obce.  Zatímco další má spoustu 
volnočasových aktivit, druhý je rád, že přijde z práce, sedne si k televizi a odpočívá tímto způsobem.  
 

 My jsme v loňském roce měli v Plánu prací hned tři velké akce. Ty však byly závislé na finanční 
výpomoci. Bez ní jsme se nechtěli do ničeho pouštět. Nakonec jsme nedostali dotaci z Ministerstva 
pro místní rozvoj ČR ani na výstavbu workoutového hřiště pro místní mládež a ani na opravu márnice 
na  místním  hřbitově, čímž  bychom  dokončili  celou  jeho   rekonstrukci.  To však  neznamená, že  se  
k těmto akcím v budoucnosti nevrátíme. Pořád budeme zkoušet štěstí. A pokud neuspějeme, stále je 
tu každoroční finanční dar od Severočeských dolů, a.s., který musíme vždy v daném roce využít na 
rozvoj infrastruktury.  

V loňském roce jsme ho použili na velké změny, úpravy a zvelebení areálu místního 
koupaliště. Pořídili jsme za něj dvě obytné buňky, z nichž jedna nyní slouží coby občerstvovací kiosek 
a druhá jako sanitární s toaletami pro tamní návštěvníky. Dále jsme opravili obě nádrže, posílili 
přívody elektřiny a dovybavili areál lavičkami a odpočivnými sety se stoly.  

 

Během uplynulého kalendářního roku jsme měli taktéž nabitý Kulturní kalendář a to rovněž 
díky Severočeským dolům, a.s. Půlmilionový finanční dar nám dosud vždy pomáhal při tvorbě spousty 
nejen kulturních, ale i sportovních akcí, s kvalitním a bohatým programem. Pokud nebyla obec 
přímým organizátorem, tak na spoustu akci přispěla finanční pomocí. Je sympatické, že se rozšířil 
počet těch, kteří se pustili do této nelehké práce. Přispěli jsme na koncerty a další akce v kulturním 
domě U Hřiště, na místním koupališti, na 20. ročník tradičního Fesťáčku u vody, na charitativní akci 
pro postižené děti. V oblasti sportu pak na uspořádání nohejbalového turnaje, turnaje v bandyhokeji, 
olympijského osmiboje či turnaje ve stolním tenise. Poprvé jsme vloni úspěšně zorganizovali První 
Droužkovický obecní ples a letní promítání na místním koupališti. Do kulturního kalendáře jsme vrátili 
výlet pro děti, tentokrát do ZOO v Praze nebo Stezku odvahy. Na pořádání jsme využili nejen finanční 
dar od Severočeských dolů, a.s., ale také přímý dar od Ústeckého kraje nebo prostřednictvím MAS 
Sdružení Západní Krušnohoří, z.s. na komunitní aktivity.  
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 Úvod  
 

 

V uplynulém roce jsme například opravili díky dotaci od Krajského úřadu ÚK cisternu místnímu 
sboru dobrovolných hasičů či zakoupili nové dva kontejnery pro sběr bioodpadu. Ale nejen jeho. Dále 
jsme provedli celoplošnou deratizaci obce, vyměnili vchodové dveře u nájemního domu čp. 145 
v ulici SNP a do obchodu v budově bývalé základní školy čp. 23. Uklidili černou skládku na tzv. letišti a 
za novým sídlištěm v ulici Větrná, připravili vše potřebné pro revitalizaci místních rybníků či na 
výstavbu cyklostezky vedoucí přes náš katastr. Rozšířili jsme počet kontejnerů na sběr tříděného 
odpadu či nově zajistili nádoby pro sběr použitého rostlinného oleje v domácnostech. Pořídili jsme 
také nový Územní plán obce Droužkovice.   

 

To vše a mnoho dalšího se uskutečnilo v uplynulém roce. I přes tuto velkou aktivitu a finanční 
náročnost se nám podařilo zakončit účetně uplynulý rok největším přebytkem za posledních patnáct 
let, a to téměř čtyři a půl milionu korun. Tyto ušetřené finanční prostředky chce letos obec využít na 
nákup nového víceúčelového vozidla potřebného pro údržbu nejen veřejné zeleně, opravu hasičské 
zbrojnice či „starého“ sociálního zařízení v kulturním domě U Hřiště. Toto vše a mnoho dalšího bylo 
zařazeno do letošního Plánu prací.  

 

To jsou však plány na tento rok. První číslo zpravodaje ale vždy shrnuje události předchozího 
čtvrtletí. V tomto případě října, listopadu a prosince uplynulého roku 2019. Takže se pojďte seznámit 
s tím, co se u nás v tomto čase událo. Ještě než se ale pustíte do dalšího čtení, přijměte od nás trošku 
opožděné přání do nového roku. Rádi bychom vám popřáli za celé zastupitelstvo a zaměstnance obce 
všechno nejlepší, hodně osobních i pracovních úspěchů, spoustu radosti, dobré nálady, spokojenosti, 
štěstí a především hodně zdraví. A na závěr poslední moudro: „ V životě se nám děje jen to, k čemu 
dáme svolení“, takže pokud nechcete, nenechte nikoho, aby vám do něj zasahoval.                            - vň 

 

 

 
 

Novoroční statistika 
 

 

            Posledních několik let počet obyvatel naší obce k naší spokojenosti neustále rostl. Až jsme 
přesáhli magickou hranici osm set. Na začátku roku 2019 to bylo dokonce 807 trvale hlášených 
občanů. V uplynulém roce však nastal propad. Malý mínus jsme už sice zažili v roce 2016, ale to se 
jednalo pouze o jednu osobu. Tentokrát započítáme-li všechny plusy a mínusy, tak je to celá dvacítka. 
Což znamená, že Nový rok 2020 uvítalo celkem 787 obyvatel.  
 

 Z tohoto počtu je 408 žen a 379 mužů. Podíváme-li se blíž, tak zjistíme, že stále trvá skutečnost, 
že převahu má něžné pohlaví, a to o dost. Téměř o čtyři procenta. Také vloni jsme opět trošku 
zestárli. Je zajímavé, že přesně o jeden jediný rok na 40,4 let.   
 

 V loňském roce se narodilo sedm nových obyvatel. Tři děvčátka a čtyři chlapci. Bohužel na 
druhé straně zemřelo občanů devět. Čtyři ženy a pět mužů. Do obce se přistěhovalo osmnáct nových 
obyvatel a na druhé straně se jich třicet sedm odstěhovalo.                                                                       - vň 
 

Věkové složení: 
 

pohlaví 
 

0-5 let 
 

6-17 let 
 

18-29let 
 

30-39let 
 

40-49let 
 

50-59let 
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70-79let 
 

80-89let 
 

90-99let 
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53 
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37 
 

80 
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57 
 

27 
 

8 
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celkem 
 

39 
 

99 
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82 
 

167 
 

105 
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56 
 

18 
 

1 
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 Současnost  
 

Zastupitelstvo obce a uplynulé čtvrtletí 
 

 

            Obecní zastupitelstvo se sešlo na svém veřejném zasedání v uplynulém čtvrtletí celkem 
dvakrát. 
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            Poprvé to bylo na osmém veřejném zasedání, které se uskutečnilo dne 31. října 2019. Na 
programu jednání bylo páté rozpočtové opatření roku 2019. Rozpočet zůstal (v té době) i nadále 
přebytkový, a to ve výši 965 tis. Kč. Dále byl na programu veřejného zasedání Rozpočet na rok 2020 a 
Střednědobý výhled hospodaření na roky 2021 – 2022 Mateřské školy Droužkovice, příspěvkové 
organizace. Nakonec přišlo na řadu projednání dvou smluv o spolupráci při zabezpečování požární 
ochrany, a to v obcích Všehrdy a Bílence a Obecně závazná vyhláška č. 1/2019, kterou se zrušila 
Obecně závazná vyhláška č. 3/2006. Tou bývala stanovena pravidla pro pohyb psů na veřejném 
prostranství v obci Droužkovice. Důvodem změny byla skutečnost, že pobíhání jakéhokoliv domácího 
zvířete po jakékoliv pozemní komunikaci už zakazuje §60 odst. 11 zákona o provozu na pozemních 
komunikacích. Tudíž byla tato vyhláška již bezpředmětná a bylo navrženo ji zrušit.  
 

 Další veřejné zasedání zastupitelstva obce Droužkovice, v pořadí již deváté, se uskutečnilo 
těsně před Vánocemi, a to v pátek 20. prosince 2019. Program jednání byl vzhledem k časovému 
období -  konci roku skutečně nabitý.  
 

Prvním bodem programu bylo šesté a poslední rozpočtové opatření roku 2019. Navýšení 
příjmů a na druhé straně snížení výdajů ponechalo rozpočet i nadále přebytkový. Jednání 
pokračovalo Rozpočtem obce na rok 2020. Ten byl po projednání přijat jako schodkový. Rozdíl mezi 
příjmy a výdaji činí prozatím  částku 1,2 mil. Kč.  

 

 Důležitou částí programu byl Územní plán Droužkovice. Bylo potřeba projednat Rozhodnutí o 
námitkách a Vyhodnocení připomínek, po čemž následovalo schválení Vydání Územního plánu 
Droužkovice opatřením obecné povahy č. 1/2019.  
 

 Dále byly na posledním veřejném zasedání uplynulého roku předloženy vedení obce ke 
schválení dodatky smluv. Nejdříve dodatek č. 1 ke smlouvě uzavřené mezi obcí Droužkovice a 
Technickými službami města Chomutova, příspěvkovou organizací o zajištění svozu a odstraňování 
tříděného odpadu. Dále pak dodatek č. 2 ke smlouvě o veřejných službách v přepravě cestujících na 
území obce Droužkovice a kompenzaci za tyto služby, uzavřené mezi obcí a Dopravním podnikem 
měst Chomutova a Jirkova, a.s. (viz samostatný článek). 
 

 Šestým bodem programu bylo projednání převodu částky ve výši 558 tis. Kč do Rezervního 
fondu pro financování rozvoje a obnovy kanalizační sítě a ČOV obce Droužkovice.   
 

Následovalo schválení obecně závazné vyhlášky č. 2/2019 o místním poplatku ze psů, která 
zároveň zrušila vyhlášku č. 2/2011. Ke změně výše poplatku ale nedošlo. Za jednoho psa zůstává stále 
poplatek ve výši 120,-- Kč na rok a za každého dalšího pak 180,-- Kč.  

 

Ke změně nedošlo ani v případě poplatku za odpady. Na základě přílohy č. 3 k obecně závazné 
vyhlášce č. 1/2017 ze dne 21. 12. 2017, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu se obecní zastupitelstvo rozhodlo 
ponechat částku 500,-- Kč na osobu a rok.  

 

Změnu nezaznamenalo ani stočné pro rok 2020. To zůstalo také na své loňské částce, a to 20,-
- Kč za 1 m³ bez DPH.  

 

Jednání pokračovalo stanovením odměn členům místního sboru dobrovolných hasičů za 
celoroční činnosti v roce 2019, schválením smlouvy o poskytnutí dotace na rok 2020 Tělovýchovné 
jednotě Slavoj Droužkovice a předložením Kulturního kalendáře na rok 2020. 

 

Třináctý bod programu s názvem Majetek obce: nákup, prodej, pronájem řešil bezúplatnou 
směnu pozemků a dále pak obnovení pronájmu pozemku mezi obcí a soukromými osobami. Dále 
bylo obecní zastupitelstvo seznámeno s žádostí na pronájem části pozemku takzvané bažantnice. 
V tomto případě ale žadatel neuspěl. Jednání pokračovalo obnovením smlouvy o pronájmu prvního 
nadzemního podlaží – pravá část objektu bývalé základní školy, kde se nachází volnočasové centrum.  
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Nájemcem se stalo opět Setkávání – Živý venkov, a to na dobu neurčitou za symbolickou 
jednu korunu ročně. Tím, že veškeré náklady na provoz komunitního centra jdou z rozpočtu obce, 
chce obec podpořit volnočasové aktivity našich občanů. V současné době zde fungují: kroužek 
keramiky pro dospělé i děti, korálkování, jazykové kurzy, tabata, jóga pro začátečníky, port de bras, 
což je propojení strečinku a tance a dále pak hodiny posilování těla tzv. Body Balance. Pokračovalo se 
jednáním o prodloužení nájemní smlouvy na pronájem prostoru sloužícího k podnikání v objektu čp. 
186 (kulturní dům) v obci Droužkovice. Z důvodu, že zastupitelstvo nemělo žádné výhrady k dosa-
vadnímu fungování, byl pronájem prodloužen taktéž na dobu neurčitou.  

 

Čtrnáctý bod programu s názvem Organizační a různé řešil už jen Plán inventur na rok 2019 a 
žádost pronajímatele kulturního domu o finanční dar na pořádání akce „Turnaj ve stolním tenise“ a 
na zajištění ohňostroje v rámci Silvestrovských oslav.                                                                                  - vň 

 

 
 

Dotace na MHD a změna jízdního řádu 
 

 

S každým rokem náklady na autobusovou přepravu rostou. Inflace měny, rostoucí ceny 
pohonných hmot, zvyšující se mzdy řidičů, to vše se v nich odráží. A mnoho dalšího. To samozřejmě 
ovlivňuje také výši příspěvku, kterým obec kompenzuje Dopravnímu podniku měst Chomutova a 
Jirkova, a.s. vícenáklady spojené s provozem linky č. 308 městské hromadné dopravy.  

 

Naše obec uhradí v letošním roce 2020 na veřejnou linkovou dopravu částku ve výši 
1.450.930,-- Kč, což je o 192.180,-- Kč více než vloni a například o 456.448,-- Kč více než v roce 2014. 
Uvedená částka představuje cca 13 % z celkového objemu příjmů, což je celkem velká zátěž pro náš 
obecní rozpočet. Přesto se obecní zastupitelstvo neuchýlilo k žádné eliminaci jednotlivých spojů.  
Jejich počet by se sice snížil, ale na druhé straně by se náklady stejně zvyšovaly a nic by to tudíž 
neřešilo. Jedinou změnu, kterou zaznamenal nový jízdní řád platný od poloviny měsíce prosince 
uplynulého roku, bylo posunutí spoje ve všední den z 6:40 h na čas 6:35 h. To, aby děti, které 
docházejí do školy na takzvanou nultou hodinu, popřípadě ty starší navštěvující praxi, nemusely jezdit 
o hodinu dříve a tímto spojem začátek vyučování v poklidu stihly.  

 

Další požadavek na změnu  tzv. „školního“ spoje, tentokrát odpoledního, byl vznesen z úst 
jednoho z rodičů, avšak až v době, kdy byly jízdní řády schváleny a vytištěny. Jednání musí probíhat už 
s příchodem podzimu. Autobus nezajíždí jen do naší obce, cestou obsluhuje také průmyslovou zónu a 
změny se konzultují i s tamními firmami. Veškeré požadavky na budoucí možné změny přednášejte 
proto zástupcům obce s předstihem.                                                                                                               - vň 

 

 

 
 

Příspěvek na sociální automobil 
 

 

Po dvou letech se naše obec opět připojila do velmi prospěšného projektu „Sociální 
automobil“, který od roku 1997 realizuje pravidelně reklamní agentura Kompakt, s.r.o. z Poděbrad za 
laskavé pomoci paní Renaty Markové. Tentokrát se příjemcem nového automobilu stal Fond 
ohrožených dětí Klokánek v Chomutově. Na pořízení vozu sloužícího nejen pro potřeby dětí, ale také 
na zajištění chodu celého zařízení se podílelo téměř čtyřicet sedm firem, ale i jednotlivců. Tito 
„sponzoři“ si tak zaplatili reklamu na nově pořízeném vozidle značky Dacia Dokker. 

 

 

 Současnost  



7. 

 Současnost  
 

 

Klokánek pomáhá týra-
ným, zneužívaným, opuštěným 
či jinak sociálně ohroženým dě-
tem a nabízí jim přechodnou 
rodinnou péči. Fond ohrožených 
dětí Klokánek Chomutov zabez-
pečuje dvacet dětí.  
           Slavnostní předání v rám- 
ci projektu „Sociální automobil“ 
se uskutečnilo 28. listopadu 
2019 od 13:00 h. Naše obec 
přispěla částkou deset tisíc 
korun českých.                          - vň 
 

 

 
 

Vítání nových občánků 
 

 

Celkem netradičně se uskutečnilo poslední vítání občánků v uplynulém roce, a to v pondělí 18. 
listopadu 2019 od 10 hodin. Místem setkání byla opět zasedací místnost na obecním úřadě, kde jsme 
přivítali a obdarovali dohromady tři nové občánky z naší vesničky – dvě holčičky a jednoho chlapečka.   

Nejstarším uvítaným děťátkem byla Škrábalová Victoria, která se narodila 4. května 2019 v 9 
hodin a 15 minut ve Vinohradské nemocnici v Praze. Při narození měřila 50 cm a vážila 3,06 kg.  

 

Jako další se narodila Terezka Weberová, která poprvé vykoukla na svět po provedení 
císařského řezu v chomutovské nemocnici 25. června 2019 v 10 hodin a 47 minut. Ven se jí asi moc 
nechtělo, neboť se u maminky v bříšku stále krášlila, a to i pět dní po termínu porodu. Při narození 
vážila 2,65 kg a měřila 47 cm.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nejmladším z uvítaných občánků byl Patrik Chlouba, který se naopak nemohl dočkat příchodu 

na tento svět, a tak se narodil čtrnáct dní před termínem porodu, tedy 4. července 2019 v 1 hodinu a 
29 minut v chomutovské nemocnici. Při narození vážil 2,34 kg a měřil 46 cm. 

  

Zatímco děvčátka prý nepopřou svou podobu po tatíncích, tak malý Patrik je podobný své 
mamince. Vítání občánků trvalo přibližně dvě hodinky, kdy bylo připraveno malé pohoštění, u 
kterého jsme si krásně popovídali,  přičemž  děvčátka se ráda zapojovala  do rozhovoru, zatímco malý  
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Patrik si jako správný chlapák  u toho i zdřímnul. Všem rodičům ještě jednou moc gratulujeme k naro-
zení potomků a přejeme jim do života hlavně hodně zdravíčka, štěstíčka a náruč plnou lásky. A kdo ví, 
třeba za pár let se s rodiči ještě setkáme, neboť ve všech třech případech se jedná o prvorozeného 

potomka 😊                                                                                                                                                                         Bc. Kudláčková Pavla, místostarostka 
 

 

 Dění v obci  
 

Čištění vpustí dešťové kanalizace 
 

 

            Každou pomoc při údržbě obce, likvidaci černých skládek či starosti o veřejnou zeleň naše obec 
velmi vítá. Mezi velké pomocníky, jakými jsou například Severočeské doly, a.s., se od loňského roku 
zařadila i Věznice Všehrdy.  V měsíci dubnu nám potrestaní pomohli s úklidem plochy takzvaného 
„letiště“, která se přes zimu stala velkou černou skládkou.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ve dnech 21. a 22. října 2019 přijeli obci opět na výpomoc. Nejdříve nám v pondělí pětičlenná 
pracovní četa pomohla při velmi těžké práci, a tou bylo čištění vpustí dešťové kanalizace. Obec by 
takovouto práci svépomocí absolutně nezvládla. Jako veřejně prospěšní pracovníci byli u nás v té 
době zaměstnány tři ženy a jeden pracující důchodce. Záchytné koše s usazeninami u jednotlivých 
kanálů, které bylo potřeba vyčistit,  byly na ně velmi těžké. Nemluvě o zvedání litinových mříží. K to-
mu bylo opravdu třeba  sil mladých a zdravých mužů. Ten den se nám podařilo za vydatné pomoci vy- 
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čistit vpusti téměř v celé obci. Druhý den v úterý pokračovali pomocníci dočisťováním zbývajících pár 
kanálů a jelikož jim práce šla od ruky, ve zbývajícím čase pomohli našim pracovníkům se shrabováním 
listí, úpravou keřů a nakládkou i odvozem takto shromážděného materiálu. 
  

            Bohužel v polovině měsíce října se nám rozbila spojka u víceúčelového vozidla Multicar a díky 
čekání na náhradní díl jsme ho neměli k dispozici. Tudíž jsme si museli poradit jinak. Usazené kaly a 
hromady listí byly odváženy na zahradních kolečkách. Po obci jsme pak byli nuceni vytvářet na 
různých místech malé či velké hromádky.                                                                                                        - vň 

 

 

 

 

Opravy povrchů silnic 
 

 

            Ačkoliv živičný povrch našich komunikací není příliš starý, přesto se na něm nějaká ta zima už 
podepsala. A s každou další přibývají díry a praskliny, které když neopravíme, tak se  stále více zvět-
šují.  
 Dne 10. října 2019 provedla místní firma I. vodárenská společnost Chomutov opravy nejprve 
v ulicích J. Švermy u potoka a SNP. V následujících dnech dny byly opraveny praskliny ve zbývající části 
obce.                                                                                                                                                                        - vň 

 

 

 
 

Brigádnická výpomoc 
 

 

            Po Věznici Všehrdy nám i Severočeské doly, a.s. podaly pomocnou ruku a nabídly dobrovolníky 
pro bezplatnou výpomoc při úklidu obce. Do akce v pátek 1. listopadu 2019 se přihlásili čtyři 
brigádníci, včetně samotného ředitele výroby DNT pana Pavla Smatany, který je mimo jiné i občanem 
naší obce.  
 

            Výpomoc byla předem avizovaná, takže jsme si pro dva muže a dvě ženy připravili práce při 
opravě a údržbě dětských hřišť. Ženy pomáhaly v zahradě mateřské školy, kde dosypávaly zeminou 
terén u herních prvků a domečků, natíraly dřevěný rám houpačky, vyrovnávaly kamínky 
v dopadových plochách a hrabaly listí. Muži se zase přesunuli na hlavní dětské hřiště „v  zatáčce“, kde 
u herních prvků vyměňovali připravená prkna a desky. Chlapská pomoc se nám velmi hodila.  Naši ve- 
řejně prospěšní pracovníci měli v té době spoustu práce při údržbě zeleně, a tak nestíhali další čin- 
nosti. Zvláště na podzim jsou všude hromady spadaného  listí,  které je  potřeba shrabat, naložit a od- 
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vézt na skládku. Severočeským dolům tímto za pomoc velmi děkujeme. Škoda jen, že nebyla zrovna 
ideální počasí!                                                                                                                                                      - vň 

 

 

 
 

Vánoční výzdoba obce 
 

 

            S příchodem posledního čtvrtletí nás supermarkety začínají pravidelně a vehementně 
připravovat na „blížící se“ Vánoce. Výzdoba, spousta sladkostí na Mikuláše, ingredience na pečení 
cukroví, ozdoby na stromečky, dekorace… to na nás začalo ze všech koutů ve velkém vykukovat. 
Nejenže to kazí tu pravou vánoční atmosféru, která by nám měla být připomínána až s příchodem 
adventu, ale spoustu lidem tím pádem tyto svátky tak trochu zevšední nebo dokonce zprotiví. 
Doufáme, že našim občanům se to nestalo, na vánoční svátky se řádně těšili a nenechali si je ničím 
pokazit.   

My jsme se na Vánoce začali také v předstihu připravovat, i když  úplně neviditelně. Na konec 
uplynulého roku jsme si přichystali pro občany velké překvapení. A tou byla další světelná výzdoba. 
V minulosti jsme pořídili ozdoby na sloup veřejného osvětlení uprostřed kruhového objezdu na 
začátku obce. Nyní jsme s kláštereckou firmou MK mont iluminations, s.r.o. uzavřeli smlouvu „jen“ na 
jeho pronájem. Vyjde nás to nejen levněji, ale každý rok si můžeme vybrat úplně jiný dizajn. Jen bylo 
tentokrát potřeba zakoupit materiál a připravit napájení, včetně uchycení jednotlivých ozdob. Toho 
budeme už v příštích letech ušetřeni. Všechno na stožárech lamp zůstane.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Předposlední říjnovou středu dvacátého třetího zahájili pracovníci firmy Šimek, s.r.o. přípravu. 
Na dvaceti sloupech veřejného osvětlení vyvrtali díry a připevnili svorky. Práce na přípravě pak 
pokračovaly v měsíci listopadu, kdy se do sloupů připravenými otvory natáhly kabely. Poslední částí 
bylo umístění jednotlivých světelných ozdob a jejich zapojení, se kterým nám velmi pomohl pan 
Tomáš Pěnička.                                                                                                                                                     - vň 

 

 

 
 

Ucpávání splaškové kanalizace 
 

 

            Ve středu třináctého listopadu minulého roku čekalo na obsluhu naší čistírny odpadních vod a 
samotného pana starostu nemilé překvapení. Ucpala se splašková kanalizace a vyřadila tak obě 
funkční čerpadla. Častokrát   upozorňujeme  naše občany,  zejména  na stránkách našeho zpravodaje,        
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že do kanalizační sítě nepatří v žádném případě vlhčené čistící ubrousky a dámské hygienické potřeby 
(vložky a tampóny). Občas se stane, že někdo spláchne do toalety hadr na vytírání. A někdy i horší 
předměty, jako jsou zbytky jídla či části mrtvých zvířat. Tím, že do kanalizace tyto věci spláchnete, tak 
se sice jednoduše odpadu zbavíte, ale nám tím přiděláváte velké starosti. Takovíto občané by si 
čištění ucpaných čerpadel měli vyzkoušet na vlastní kůži. Pak by si rozhodně rozmysleli spláchnutí 
nepatřičných věcí do toalety. Vyčištěním čerpadel to ale skončit nemusí. Může dojít k jejich 
poškození, nucené opravě, čímž vzrostou náklady na provoz kanalizace. Všechny tyto výdaje se pak 
promítnou do ceny stočného za jeden metr kubický. Osmnáct let šel provoz kanalizace a čistírny 
odpadních vod na účet obce. Občané neplatili ani korunu zpět do rozpočtu. Od minulého roku 
schválilo zastupitelstvo obce zavedení stočného. Cena za rok 2019 za m³ byla stanovena na 20,-- Kč 
bez DPH. Pokud však vzrostou náklady na provoz, cena za stočné může být daleko vyšší. A doplatí na 
to všichni.  
 S čištěním zanešené odtokové trubky přepadu nám v sobotu 16. listopadu 2019 pomáhali opět 
místní hasiči.                                                                                                                                                         - vň 

 

 

 
 

Náhradní výsadba v obci 
 

 

            Přesně před rokem jsme vás ve vydání Droužkovického obecního zpravodaje č. 1/2019 
informovali o náhradní výsadbě, kterou jsou Severočeské doly, a.s. povinny provádět coby 
kompenzaci za vykácené dřeviny kvůli postupující těžbě na katastru naší obce. V srpnu 2018 byl 
vypracován závěrečný zápis další (druhé) etapy a zpracováno bylo konečné řešení návrhu. V rámci ní 
byly vybrány a odsouhlaseny další dvě lokality. Na podzim téhož roku se podařilo zajistit a realizovat 
výsadbu na dětském hřišti na zlomu ulic SNP a Rudé Armády. Dále pak na zrekonstruovaném 
hřbitově.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
            Druhou lokalitou pro náhradní výsadbu měl být na jaře roku 2020 prostor před koupalištěm 
směrem k takzvaným propadlinám a podél polní cesty za čp. 348 v ulici Polní. Tento úkol se podařilo 
zajistit s předstihem ještě v uplynulém roce. K výsadbě stromů došlo přesně 11. listopadu 2019. 
Během času však došlo k nějakým úpravám. To, když jsme přehodnotili výsadbu v místech, kde bude 
docházet ještě k určitým pozemkovým a stavebním úpravám (posun polní cesty podle katastrální 
mapy). Počet kusů dřevin jsme měli však definitivně schválený, a tak jsme pro  některé stromy hledali 
náhradní stanoviště. Vysázeny byly ještě v areálu koupaliště (podél plotu a příjezdové cesty 
k občerstvovacímu kiosku) a dále pak za fotbalovým hřištěm v horní části obce. Celkem bylo vysázeno 
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padesát sedm stromů. Z toho dvacet šest javor babyka coby menší kultivar, čtrnáct kusů ovocné 
hrušně a sedmnáct třešně ptačí plnokvěté. Práce provedla opět firma B-PROJEKTY, Teplice, s.r.o. 

- vň 
 

 
 

Řešení komunálního odpadu u ubytovny 
 

 

            Neustálé stížnosti občanů bydlících v těsné blízkosti domu čp. 12 na nepořádek kolem 
popelnic, který slouží jako ubytovna pro ukrajinské pracovníky, nás donutil na konci uplynulého roku 
jednat. Nestěžovali si ale jen sousedé, ale také naši veřejně prospěšní pracovníci. Čtyři popelnice totiž 
obyvatelům ubytovny nestačily, a tak přebytečné pytle s komunálním odpadem neustále ukládali k 
nedalekým kontejnerům s odpadem tříděným, případně je vhazovali přímo do nich. Našim 
pracovníkům pak nezbylo nic jiného než se v nádobách přehrabovat a vyndávat ven odpadky, které 
sem nepatřily. Dokážete si jistě představit, co to bylo za odpornou činnost. Povalující se pytle navíc 
hyzdily okolí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
            Po jednání s Technickými službami města Chomutova jsme zajistili pro tento objekt kontejner 
o kapacitě 1.100 l, což je v přepočtu více jak osm malých popelnic. Takže v tomto případě se navýšil 
objem nádob pro likvidaci odpadu více jak dvojnásobně, což by mělo být, jak doufáme, dostačující.  

 - vň 

 

 
 

Výměna vchodových dveří u obchodu a bytového domu 
 

 

            Dlouhodobý velmi špatný stav vchodových dveří u místního obchodu potravin a bytového 
domu čp. 145 v ulici u hřbitova nás donutil ještě na konci uplynulého roku k jejich výměně. Oboje 
dveře byly již velmi staré, dřevěné, které špatně dovíraly a tudíž přes ně utíkalo velké množství tepla 
z objektů. Poptávkové řízení na dodavatele proběhlo v měsíci září 2019. V říjnu pak výběrová komise 
vybrala firmu s nejvýhodnější nabídkou a tou byla PPM, s.r.o. se sídlem v nedalekých Údlicích. 
Výměna dveří proběhla v úterý 26. listopadu 2019.  

 - vň 
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Likvidace deponie hlíny a černé skládky 
 

 

            V minulém roce jsme vás ve Droužkovickém obecním zpravodaji č. 3/2019, konkrétně v článku 
s názvem Polní cesta na tzv. „Pražském poli“, informovali o vzniku nové deponie orné půdy u čistírny 
odpadních vod. Zároveň jsme se zmínili o staré „skládce“ za obytnou zónou Větrná, která vznikla při 
výstavbě inženýrských sítí pro ni a přípravě stavebních parcel zde. Postupem času se toto místo ale 
stalo prostorem pro skládkování sutě či vybouraného stavebního materiálu, čemuž jsme se snažili 
všemožně zabránit. Bohužel bez výsledku. Vznikla zde prakticky černá skládka. Severočeské doly nám 
sice přislíbili pomoc s úklidem prostoru a likvidací skládky na podzim uplynulého roku, avšak ze září 
byl najednou říjen, poté listopad a skládka stále neutěšeně a neřízeně rostla. A my jsme začínali být 
zoufalí. Nakonec jsme se přeci jen dočkali. Nebyla to však práce na jedno odpoledne. Nakladač a 
nákladní vozy pracovaly od 15. listopadu celkem čtyři víkendy. Plocha je nyní zcela vyčištěna a bude 
osázena trávou, popřípadě rostlinami určenými pro krmení.                                                                    - vň 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

Nákup kontejnerů na bioodpad 
 

 

            Od měsíce října loňského roku běžel čas doslova mílovými kroky. Tři měsíce do konce roku se 
sice zdají jako dost dlouhá doba, ale skutečnost byla úplně jiná.  Na konci  července  uplynulého  roku 

             
 

 Dění v obci  



14. 

 Dění v obci  
 

 

jsme sice požádali z Programu pro podporu 
odpadového hospodářství obcí v Ústeckém 
kraji 2019 o dotaci na nákup kontejnerů na 
bioodpad, práce kolem jejich nákupu bylo ale 
dost a dost. Nejdříve bylo potřeba vybrat 
podobu požadovaných nádob a oslovit 
dodavatele. Poté proběhlo 7. října 2019 
posouzení nabídek. Do výběrového řízení se 
přihlásili čtyři zájemci. Následoval výběr 
dodavatele, rychlé objednání zakázky a její 
výroba.  
 

            Mezitím jsme byli vyrozuměni o získání 
dotace a došlo k podpisu smlouvy. Stanovený 
datum pro ukončení realizace akce 30. listopadu 2019 byl pro nás opravdu šibeničním termínem. 
Nakonec jsme ho přeci jen horkotěžko splnili. Do konce roku bylo ještě potřeba doručit na Krajský 
úřad ÚK konečnou zprávu. Nové kontejnery jsou nyní odstaveny v areálu zahrady bývalé základní 
školy. Od krajského úřadu jsme na pořízení nového majetku získali příspěvek ve výši 82.580,-- Kč.  

                                                                        - vň 
 

 
 

 

Sběr použitého rostlinného oleje z domácností 
 

 

Zhruba před třemi lety vyslyšela radnice prosby místních občanů na zajištění likvidace 
rostlinného oleje z domácností. Sehnali jsme patřičnou firmu a zajistili do hasičské zbrojnice sběrný 
barel. Bylo jen na občanech nosit v plastových lahvích olej tam. Naši veřejně prospěšní pracovníci ho 
pak do nádoby přelévali. Ale přiznejme si, že jedno centrální místo nebylo příliš efektivní.  

 

Z tohoto důvodu jsme uvítali nabídku 
jiné firmy, která nám poskytla v měsíci červenci 
uplynulého roku čtyři speciální popelnice, které 
jsme rozmístili rovnoměrně po obci. A to vždy u 
stanovišť na tříděný odpad. Černé nádoby se 
nacházejí u fotbalového hřiště, u objektu bývalé 
hospody čp. 61 v ulici Rudé Armády, dále pak 
na návsi u hasičské zbrojnice a uprostřed ulice 
Větrná u velkého parkoviště. Za půlrok 
fungování se lidé naučili je více a více využívat. 
Výsledkem je jedno sto sedmdesát takto 
shromážděných litrů použitého rostlinného 
oleje z vaření v domácnostech. Největší sběrači 
jsou obyvatelé sídliště v ulici Větrná.  

 

Vy, kteří jste tuto službu ještě nevyužili, vězte, že je to velmi jednoduché. Použitý olej budete 
slévat do PET lahve, nikoliv ho vylévat do kanalizace. Tukem se nezanáší jen veřejné potrubí, ale také 
vaše vnitřní. Když je nádoba plná, odnesete ji jednoduše společně s tříděným odpadem.                    - vň 
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Kulturní kalendář na ro 2020 
 

  

            Na konci uplynulého roku byl sestaven a schválen Kulturní kalendář roku 2020. A my vám ho 
nyní představujeme. Většina termínů je sice stanovena, to ale neznamená, že nemůže dojít k jejich 
posunu či změně. Někdy na vybraný datum nebudeme moci sehnat zábavný program 
s požadovanými umělci, a tak se v tomto případě budeme muset přizpůsobit my. Případné změny či 
doplnění budou dány občanům na vědomí včas. Zveřejněný Kulturní kalendář 2020 na našich 
webových stránkách bude také pravidelně aktualizován. Tudíž je potřeba jej sledovat.   
 

ÚNOR 
Pátek – 14. 2. 2020 od 19:00 h – Divadlo Palace v Praze 
Zájezd do divadla na komedii Chlap na zabití 
Když se setká nekompromisní nájemný zabiják s nesmělým ztroskotancem, který se snaží spáchat sebevraždu, může to 
na první pohled vypadat, jako snadná práce. Opak je však pravdou.... Hrají: Vladyka M.; Blažek F.; Slaný M.; Stanková A., 
aj.  Odjezd v  16:00 hodin z návsi od hasičské zbrojnice. Cena 504,-- Kč/2 osoby.  
 

Sobota – 15. 2. 2020 od 19:00 h – Kulturní dům U Hřiště 
Dvojkoncert Fleret a Jindra Kejak 
Cena vstupenky 230,-- Kč v předprodeji, 280,-- Kč na místě. Distribuci lístků zajišťuje Milan Živný ml. (tel.č. 737 762 282), 
popřípadě lze vstupenky sehnat u nájemce Kulturního domu p. Huňady Jaroslava. Na koho se v loňském roce nedostalo, 
může letos zkusit štěstí.  
 

Sobota – 22. 2. 2020 od 20:00 h – Kulturní dům U Hřiště 
Druhý Droužkovický obecní ples 
Po loňském úspěchu je tu letošní ples plný dvojek. Společenský oděv je podmínkou pro vstup. K poslechu a k tanci bude 
hrát taneční orchestr Klub 49. Večerem bude provázet pan Radek Šilhan. Součástí večera bude ukázka společenských 
tanců, Bubble show, půlnoční překvapení, fotokoutek a velmi bohatá tombola. Vstupenky v hodnotě 180,-- Kč jsou 
místenky. Jejich prodej od poloviny ledna zajišťoval Obecní úřad v Droužkovicích. Bohužel již je vyprodáno! 
 

BŘEZEN 
Pátek – 20. 3. 2020 od 19:00 h – Divadlo U Hasičů 
Zájezd do divadla na satirickou komedii Instalace 
Satirická komedie z prostředí galerie moderního umění, která se baví nad autorstvím jednoho obrazu. Kdo je jeho 
skutečným autorem? A co se stane, když se obrátíte na právníka? Hrají: Pavlína Mourková, Kateřina Peřinová, Zdeněk 
Hruška, Ernesto Čekan, Tomáš Racek, Tomáš Brychta, Daniel Čekan. Odjezd v  16:00 hodin z návsi od hasičské zbrojnice. 
Cena 550,-- Kč/2 osoby.  
 

DUBEN 
Neděle – 5. 4. 2020 od 16:00 h – Kulturní dům U Hřiště 
Dětský karneval 
Účinkují Tom a jeho kamarádi z hudebního divadla Hnedle Vedle. Živě zpívané písničky, soutěže, skeče a odměny. 
Vyhlášení a ocenění nejlepších masek.  
 

Čtvrtek – 30. 4. 2020 od 15:00 hodin – areál místního koupaliště 
20. Droužkovický slet čarodějnic 
Nabitý program jubilejního ročníku oblíbené kulturní akce. Vedle tradiční soutěže miss a missis čarodějnice v  několika 
věkových kategoriích a bohaté tomboly budou návštěvníkům k dispozici dětské dílničky, moderátor Radek Jirgl a 
animátoři, návštěva youtubera Nakashi pro náctileté, vystoupení dětské skupiny Maxíci, návštěva medvěda Huga, 
modelování balónků  a spousta dovednostních soutěží. Vynikající chod akce bude zajišťovat umělecká agentura Arabela 
Production – Ing. Jiří Rámeš. 
 

KVĚTEN 
Pátek – 22. 5. 2020 od 19 h – Divadlo (nikoliv divadélko) Radka Brzobohatého 
Zájezd do divadla na muzikálovou parodii 50 odstínů! 
Po dlouhé době se naše nabídka vrací do původního Divadla Radka Brzobohatého v Opletalově ulici, kousek od 
Václavského náměstí. Česká premiéra muzikálové parodie z newyorské Broadwaye s živou hudbou! Chcete uniknout 
z nudného života  plného  stereotypů  ve všech oblastech? Zažít něco výjimečného, neobvyklého… Začtěte se do románu a  
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nechte se vést. O tom, že realita může být naprosto jiná než představy se přesvědčí nejen Anastasie, ale i členky 
čtenářského klubu, k nimž se dostala ta magická kniha – román Padesát odstínů šedi... Vstup do 18 let na vlastní 
nebezpečí! Hrají: Přemysl Pálek, Charlotte Doubravová/Kateřina Bohatová, Kateřina Pechová/Kateřina Kráľovská 
Steinerová, Romana Goščíková/Michaela Zemánková, Vanda Károlyi, Miroslav Hrabě/Ondřej Černý, Eliška 
Kenclová/Markéta Šandová, Jan Fanta/Jakub Sedláček a Evžen Bočkor. Cena 694,-- Kč/2 osoby. 
 

ČERVEN 
Neděle – 7. 6. 2020 od 14 h – areál místního koupaliště 
Velké oslavy Mezinárodního dne dětí 
Oslavy budou pojaty jako „Jahodový den“. Odpoledne plné zábavy, písniček (skupina Maxim Turbulenc), soutěží, atrakcí a 
tvoření pořádá obec ve spolupráci s uměleckou agenturou BROXOXO – p. Kopecký.  
 

ČERVENEC 
Sobota – 11. 7. 2020 od 12 h – areál místního koupaliště 
15. Droužkovické vodní hrátky 
Pořadatelem této letní sportovně – kulturní akce je opět obec Droužkovice. Pro soutěžící družstva budou připraveny 
zajímavé vodní soutěže, jejichž autorem bude tradičně spolek D.N.O. – Droužkovičtí nenapravitelní optimisté. Za účast a 
námahu budou hráči odměněni tričky s logem akce, pohoštěním v podobě občerstvovacích lístků, poháry a medailemi i 
dalšími věcnými cenami. Mezi jednotlivými soutěžemi bude pro diváky připravena spousta zábavy. A to nejen pro děti, ale 
také pro dospělé.  
 

Sobota – 18. 7. 2020 od 15:00 h – areál místního koupaliště  
21. ročník hudební akce Fesťáček u vody 
Termín a místo jsou známy. Ostatní je fázi zařizování. Bližší informace o akci budou na plakátech a na webových stránkách 
obce: www.drouzkovice.cz. 
 

SRPEN 
Sobota – 15. 8. 2020 od 10:30 h – areál letního atletického stadionu v Chomutově 
Droužkovický osmiboj 2020 
Pořadatelem akce je místní občan Radek Šilhan. Letos se uskuteční jeho pátý ročník. Sponzorsky na ceny a pronájem 
sportoviště tradičně přispívá naše obec. Soutěžící v kategorii dospělí (muži i ženy) si změří své síly ve sprintu na 100 metrů, 
ve skoku do dálky, výšky, v hodu koulí, v běhu na 300 a 1500 metrů a v hodu diskem a oštěpem. Podruhé se bude soutěžit 
v kategorii děti. Ty absolvují čtyřboj: sprint na 60 metrů, skok do dálky, hod míčkem a běh 300 metrů.  
 

Sobota – 29. 8. 2020 od 10:00 h – Stáje Droužkovice 
Sportovní den s koňmi 
Pořadatelem akce jsou Stáje Droužkovice. Soutěže pro děti a dospělé. Doprovodný program a občerstvení zajištěno. 
 

Pátek – neděle - 28. – 30. 8. 2020 – areál místního koupaliště 
8. Vyjížďka „Bav se a pomáhej“ 
Osmý ročník charitativní akce pro děti s hendikepem. Koncert, zábava, soutěže, spanilá jízda, to vše během tří dnů a dvou 
nocí. Organizátor akce jsou Motorkáři Droužkovice. 
 

ZÁŘÍ 
Sobota – 5. 9. 2020 od 20:00 h – areál místního koupaliště 
Stezka odvahy 
Strašidelná trasa plná překvapení. Čekání bude zpříjemněno promítáním krátkých pohádek či grotesek, opékáním buřtíků 
a zajímavým doprovodným programem. Dobrovolníky na „strašení“ vítáme. Zájemci hlaste se s předstihem. Každý 
účastník obdrží malý finanční dar jako kompenzaci vynaložených nákladů na pořízení kostýmů a přípravu stanoviště. 
 

Středa – neděle – 23. – 27. 9. 2020 – Jižní Morava 
Pobytový zájezd v hotelu Termal Mušov, Pasohlávky 
Hotel Termal Mušov je hotelový komplex na břehu Novomlýnských nádrží s krásným výhledem na Pálavu a s unikátní 
minerální léčivou vodou. Blíže samostatný článek v sekci: Volný čas. 
 

ŘÍJEN 
Sobota – 24. 10. 2020 od 20:00 h – Kulturní dům „U Hřiště“ 
Hasičská zábava  K poslechu a k tanci živá muzika – kapela Úlet. Bohatá tombola. 
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 Fotostřípky s komentářem  

Na podzim roku 2018 zrekonstruovaný plot u budovy 

bývalé základní školy během jednoho roku značně 

popraskal. Viditelně se jednalo o vadu materiálu, 

neboť pukliny se objevily pouze na levé části, nikoliv 

vpravo. Místní firma I. vodárenská společnost 

Chomutov, s.r.o., která rekonstrukci prováděla, mate- 

riál u svého dodavatele reklamovala, avšak bez 

úspěchu. Nepomohly ani opakované stížnosti. Mezitím 

se začaly některé tzv. kb-bloky rozpadat. Nakonec 

nezbylo firmě I. vodárenská  společnost Chomutov, 

s.r.o. nic jiného, než opravu provést v měsíci říjnu 

2019 na vlastní náklady.  

      V sobotu 19. října 2019 zažila 

obřadní síň našeho obecního 

úřadu svojí svatební premiéru. 

Pan starosta Ing. Zdeněk Národa 

tento den oddával úplně poprvé a 

byl ten den opravdu fešák. Když 

pomineme přítomného ženicha.  

     Oddávat sice může, ale jen za 

přítomnosti pracovnice matriky 

z Magistrátu města Chomutova. 

Další podmínkou je trvalé bydliště 

v naší obci alespoň jednoho ze 

snoubenců.  
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Vánoční svátky jsou velkým náporem na kontejnery s tříděným odpa- 

dem, zejména s papírem. Takto vypadal prostor po nich před hasič-

skou zbrojnicí. Nás nenapadlo nic jiného než variace na v dřívější 

době často používané heslo: „Lidé bděte!“, a to „Lidé myslete!“. 

Chápeme, že si chcete doma uklidit a odpadu se zbavit. Takovýto 

nápad měli všichni. Nemůžete si ho naházet do pytlů, ty si uložit 

například v garáži a za týden je vyhodit do prázdných kontejnerů? 

Naše obec bude o poznání čistější a krásnější! 

Na ploše tzv. letiště se v uplynulém čtvrt- 

letí objevil další bezprizorní automobil. 

Na tuto skutečnost nás upozornilo obvodní 
oddělení Policie ČR. S její spoluprací se 

nám ale nepodařilo zjistit majitele, neboť 

veškeré identifikační prvky byly dokonale 
odstraněny. Nezbylo nám nic jiného, než 

ho nechat zlikvidovat.  

  Říká se“ „Darova- 

nému koni na zuby 

nehleď“. V našem 

případě se jednalo o 

vánoční stromek, 

který jsme dostali 

z jedné nejmenova- 

né obce. Ještě jsme 

si ho komplikovaně 

museli přivézt. Po- 

hled na něj byl však 

natolik žalostný, že 

jsme museli impro- 

vizovat a na posled- 

ní chvíli pokácet 

k tomuto účelu smrk 

za garážemi u obec- 

ního úřadu. Ten byl 

sice taky značně po- 

kroucený, avšak da- 

leko hezčí ☺.  

   S dopravou, poká- 

cením a usazením 

nám vydatně pomá- 

hal pan M. Vávrů 

z firmy I. vodáren- 

ská společnost Cho- 

mutov, s.r.o. 
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LISTOPAD 
Sobota – 28. 11. 2020 od 9:00 h – prostory za volnočasovým centrem v tzv. „školní zahradě“ 
Předvánoční trhy v Droužkovicích 
Tradiční akce pořádaná MAS Sdružení Západní Krušnohoří ve spolupráci s naší obcí. Prodejci s tematických předvánočním 
zbožím, dílničky pro děti, hudební produkce, zpívání koled, bohatá tombola, občerstvení, atd… 
 

PROSINEC 
Úterý – 1. 12. 2020 od 7:00 h – zájezd Německo 
Zájezd na Vánoční trhy do Drážďan a návštěva nákupních center, včetně Primarku 
Zájezd do Drážďan, proslulých svými vánočními trhy. Nádherná sváteční atmosféra, výzdoba, občerstvení. Návštěva bude 
spojena s předvánočními nákupy dárků v obchodních domech, včetně Primarku. Dopravu hradí obec.  
 

Sobota – 5. 12. 2020 od 16:00 h – Kulturní dům „U Hřiště“ 
Mikulášská nadílka 
Zábavné odpoledne pro děti spojené s příchodem Mikuláše a čerta. Možná přijde i anděl. Předávání donesených balíčků 
dětem. Bohatá tombola. 
 

Pátek – 18. 12. 2020 od 17:00 h – Kulturní dům „U Hřiště“ 
Předvánoční setkání důchodců 
Večer specializovaný pro naše seniory plný zábavy – bavič, moderátor, imitátor a zpěvák Vladimír Hron, dobré muziky – 
manželé Hvozdovi, občerstvení a cen z bohaté tomboly.  
 

 V průběhu letošního roku bychom opět rádi obohatili náš Kulturní kalendář o veřejné filmové 
promítání na koupališti a další zájezdy do divadel. Samozřejmě vítáme každý nápad na další možné 
akce, popřípadě vlastní iniciativu občanů.                                                                                                      - vň 

 

 
 

Klubový pořad se známým režisérem 
 

 

Zábavná talk show s názvem Úsměvy Zdeňka Trošky s písničkami Simony Klímové se 
uskutečnila v pátek 18. října 2019 od 20.00 hodin v kulturním domě „U Hřiště“. Klubový pořad 
takovéto velikosti i s takto známou osobností se u nás uskutečnil úplně poprvé. Celkem přišlo jedno 
sto třicet šest diváků. Z počátku jsme měli strach, zda vůbec sál kulturního domu zaplníme, ale prodej 
vstupenek v hodnotě 250,-- Kč se nakonec nejvíce rozjel čtrnáct dní před samotnou akcí. 

Zábavný večer byl rozdělen na dvě části. První polovina byla zahájena pět minut po osmé a 
skončila v půl desáté. Po patnáctiminutové přestávce, kdy se návštěvníci mohli nejen občerstvit, ale 
mohli si také zakoupit kuchařky režiséra Zdeňka Trošky s názvem Nebe v hubě, aneb chrocht, chrocht 
a Nebe v hubě 2 a dále pak CD Simony Klímové Paní Nemožná a 11:59, následovala druhá část 
zábavné talk show.  
             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Kultura  



20. 

 Kultura  
 

 

O obě knihy byl velký zájem, neboť jsou plné neuvěřitelných receptů, u nichž se Zdeněk Troška 
dušuje, že ani jeden není jeho! O to radši však jídla podle nich připravuje. Patří totiž k jeho 
oblíbeným. Jak sám autor říká: „Nepátrám, odkud je autoři mají, hlavní je, jestli jsou natolik chutné, 
aby udělaly radost i ostatním. Mnohé z nich se objevují v různých variantách, což dokládá, že fantazii 
se meze nekladou ani v kuchyni. Hlavně nezapomeňte vařit bez obavy, že to zkazíte. Je přece tisíc 
variací na dané téma, jen se nebát vytvářet pokaždé jiný originál!“. Nechybí v nich ani vyprávění či 
spíše povídání a zajímavé fotografie.  

 

Celý večer byl velice příjemný a vtipný. Přátelsky uvolněná atmosféra, vyprávění nejen o 
samotném vaření, ale také o životě, zkušenostech s bulvárem, o režírování, vyprávění o známých 
osobnostech, které hráli ve filmech Zdeňka Trošky, úsměvné příběhy nejen z natáčení i košilaté 
anekdoty, to všechno bylo jeho součástí. Vyprávění pak skvěle doplňovaly skladby písničkářky Simony 
Klimové, která známému režisérovi i výborně sekundovala.  

 

Druhá část večera pak skončila po půl jedenácté.  Závěr patřil autogramiádě a společnému 
focení.                                                                                                                                                                     - vň 

 

 
 

Zájezdy do divadel   
 

 

V posledním čtvrtletí nás čekaly celkem tři zájezdy do divadel.   
Poprvé to bylo v pátek 25. října, kdy jsme se podívali do Divadla Palace v Praze. Na programu 

byla komedie Válka nevěst. Po minulé výpravě do Strašnického divadla jsme si potřebovali napravit 
reputaci a to se nám tentokrát povedlo. Příběh s písněmi o předsvatebním hledání sebeúcty napsaný 
ženami nejen o ženách a nejen pro ženy nás velmi pobavil. Pět žen ve věku od 19 do 70 let (Kateřina 
Macháčková, Daniela Šinkorová, Lída Rašilová, Vendula Fialová a Natálie Tichánková) a jeden muž 
(Richard Trsťan) se sešli ve svatební agentuře Beremese.cz, jejíž majitelkou byla Dr. Zapletalová 
v podání Zuzany Slavíkové, aby se zde připravili na svůj velký Den. Jejich touhy, očekávání a životní 
osudy vytvořily podklad pro bláznivou komedii na téma muž versus žena a manželství versus 
svoboda. A my jsme se nejen zasmáli, ale také si odpočinuli. Odjezd z obce byl v 16 hodin, návrat 
krátce po 23. hodině. Akce se zúčastnilo dvacet sedm přihlášených. Cena vstupenek pro dvě osoby 
činila 603,-- Kč.  

Druhý výlet za kulturou se uskutečnil v pátek 8. listopadu 2019. Tentokrát jsme opět zavítali 
do Divadla Palace v Praze, kde se hrála další  vynikající komedie, s názvem Do ložnice vstupujte 
jednotlivě! V bláznivé hře dvou známých anglických dramatiků jsme se humornou formou dozvěděli, 
že i prostorná exkluzivní ložnice s velikou kruhovou postelí může být náhle těsná, když nastane 
„převýšení poptávky nad kapacitou“. V hlavních rolích se nám představili: Kamila Špráchalová, Lukáš 
Vaculík, Roman Štolpa, Kateřina Lojdová, Sandra Černodrinská, Filip Tomsa, Martin Sobotka, Ivana 
Andrlová a Vlasta Žehrová. Divadelní spolek Háta, který hostuje v Divadle Palace, nás velmi pobavil. 
Kolotoč zoufalých zastíracích manévrů, nedorozumění a lží či nechtěných záměn osob byl plný 
jiskřivých humorných slovních a situačních šarvátek. Opět jedna z komedií, která stála za návštěvu! 
Nikdo ze dvaceti čtyř účastníků jistě nelitoval, že pro návštěvu divadla obětoval páteční večer. Odjezd 
i návrat zpět do obce byl téměř shodný s předchozí říjnovou návštěvou hlavního města. Cena 
vstupenek pro dvě osoby činila 500,-- Kč.  
 

            Poslední výprava do divadla se uskutečnila v pátek 29. listopadu 2019, kdy cílem naší cesty 
bylo Divadlo U Hasičů. Na programu dne byla legendární inscenace s Josefem Dvořákem s názvem 
S Pydlou v zádech. Ta měla svou premiéru v Divadle Semafor v polovině roku 1981 a dočkala se téměř 
500 repríz. Nyní  po  mnoha  letech  se hra  vrátila  zpět na  divadelní  prkna a ten, kdo se tentokrát na  
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zájezd přihlásit, určitě nelitoval. Hra sice nemá žádný složitý děj, avšak do dneška patří k divácky 
nejúspěšnějším titulem v repertoáru právě představitele hlavní role – Josefa Dvořáka. Inscenace 
stavěla na jeho klaunském umění a svérázném humoru, což mu zůstalo i přes jeho vysoký věk (77) až 
dodnes. V minulosti se kvůli tomu hra dostala i pod drobnohled cenzury. V dnešní době ale, aniž by 
se změnil text, nabízí jiné terče k smíchu. Dále hráli: Markéta Hrubešová, Rostislav Trtík, Karel Gult a 
Dagmar Schlehrová 

Na závěr bychom rádi upozornili, že díky klesajícímu zájmu o zájezdy do divadel, kdy nás 
zpočátku jezdilo téměř ke čtyřicítce a v současnosti s bídou dvacet čtyři, jsme se rozhodli v letošním 
roce množství návštěv podstatně snížit. Počet účastníků příliš neovlivnila ani ta skutečnost, že díky 
obcí zakoupeným bonusům jsou vstupenky o celou polovinu levnější a doprava je zadarmo. Náklady 
na přepravu hradí totiž obec. Ještě v prvním pololetí to nebude tak znát, neboť potřebujeme ještě 
vyčerpat pořízené výhody, ale od druhého pololetí chceme zájezdy v kulturním kalendáři omezit a 
v dalším roce hodně zredukovat, popřípadě prozatím vyškrtnout úplně.                                                 – vň 

 

 

 
 

Mikulášská nadílka 
 

 

            Mikulášská nadílka, která bývá v daném roce vždy poslední dětskou akcí v kulturním kalendáři 
obce, se vloni uskutečnila již v sobotu 30. listopadu 2019 v kulturním domě U Hřiště. Avšak, i když 
jsme termín konání věděli hodně dlouho dopředu, stalo se to, co nikdo nepředpokládal. Ten daný 
den se nám sešly hned tři akce a skloubit je časově, bylo velmi náročné. Jednalo se o Předvánoční 
venkovské farmářské trhy, Zpívání v kostele a právě zmiňovanou Mikulášskou nadílku. U prvních 
dvou nebyla naše obec sice přímo pořadatelem, avšak na jejich přípravě a chodu jsme se taktéž 
podíleli. Hlavní příčinou byl především příchod adventu. První, bronzová neděle, připadla totiž 
tentokrát na prvního prosince.  
 
             
             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Začátek akce byl naplánován v 15.30 hodin. Půlhodinku do začátku zábavného programu jsme 
využili k prodeji lístků do tomboly a přebírání balíčků pro děti od rodičů. V šestnáct hodin pak přišla 
na řadu pohádka s názvem Za Ježíškem do Betléma. V té si zahrály nejen přítomné děti, ale také 
někteří rodiče. Po jejím skončení si děti krátily čekání na příchod Mikuláše andělskou diskotékou. Po 
páté hodině večerní nakonec dorazil Mikuláš v doprovodu čerta a anděla. Některé děti se nebály 
vůbec a pro své balíčky s dobrotami si na pódium dorazily směle. Jiné dětičky vidina odměny moc 
nelákala. Ale i ty byly nakonec statečné a své dárečky vyměnily buď za odrecitovanou básničku či 
zazpívanou  písničku.  Závěr  zábavného  večera patřil  rozdávání  výher z velké dětské  tomboly. Do ní  
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část cen věnovaly Severočeské doly, a.s. Zbytek pořídila naše obec. Bohužel účast na Mikulášské 
nadílce nebyla nikterak velká.                                                                                                                            – vň 

 

 
 

Předvánoční setkání seniorů 
 

 

           Tradiční předvánoční setkání důchodců se v uplynulém roce uskutečnilo na ne zrovna 
optimistický datum. Pátek třináctého nevěstil nic dobrého, ale nakonec všechno proběhlo bez 
sebemenších komplikací, v přátelské atmosféře a za rekordní účasti. Ale to bychom předbíhali…. 
Takže všechno popořádku.  
 

 Nejdříve bychom chtěli informovat všechny starobní důchodce i ty, kteří se jimi v krátké době 
stanou, že skutečnost, že jste se stali příjemcem důchodu je pro nás absolutní neznámou. Dříve, když 
byl čas pro odchod pevně daným termínem, výplaty chodily jedině na poštu a nikoliv na běžné účty, 
tak ta je dávno pryč. S každým dalším ročníkem narození se čas prodlužuje, navíc někdo může jít na 
odpočinek předčasně, a to my se opravdu nedozvíme. Takže pozvánky písemnou formou „novým“ 
seniorům zasíláme buď díky odhadu, nebo zpovídáme sousedy a známé, a když se ani pak 
nedopátráme správné odpovědi, tak voláme přímo dotyčné osobě, což se může jevit jako neslušné a 
netaktní. Takže se může stát, že čerstvý pobíratel důchodu ani pozvánku neobdrží a na nás se 
neprávem hněvá. To ale neznamená, že na předvánoční setkání nemůže přijít. To v žádném případě! 
Díky tomu, že dotyčný přijde a přihlásí se, my si ho rádi na seznam připíšeme a předejdeme tak 
možnému nedorozuměni.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
             
             
 
 
 
 
 

            Loňské předvánoční setkání seniorů bylo zahájeno tradičně v sedmnáct hodin. Do začátku 
zábavného programu zbývala hodinka, kterou jsme využili pro rozdání pomyslných slosovatelných 
vstupenek o hodnotné ceny, nápojových lístků a občerstvení v podobě dvou zákusků a dvou 
obložených chlebíčků. Tento večer se přišlo pobavit osmdesát pět seniorů, což je absolutní historický 
rekord. Někteří příchozí přišli po předchozí domluvě do kulturního domu i za doprovodu svého 
partnera, který ještě sice nedosáhl potřebného věku pro odchod do důchodu a tudíž žádné výše 
uvedené výhody nečerpal, avšak to nebránilo tomu podívat se na připravené zábavné představení či 
pobavit se později při taneční zábavě. Takže nás byla tento večer v kulturním domě U Hřiště téměř 
stovka příchozích.  
 Hlavnímu bodu programu předcházelo úvodní slovo našeho pana starosty a slavnostní přípitek. 
Poté přišlo na řadu vystoupení kouzelníka s iluzionisty Pavla Kožíška se svou asistentkou Hankou 
Mašlíkovou a oblíbeného herce a moderátora Jiřího Krampola (81). Na pódiu se vystřídali celkem ve 
dvou zábavných blocích.  
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            Základní část večera skončila po půl osmé a následovalo losování spousty hodnotných cen 
z bohaté tomboly. Novinkou v letošním roce byly například zdravotní pomůcky pro Priessnitzovy 
zábaly například krku, kolen, ramen či zad, šité na zakázku nebo hřejivé papuče. Mezitímco ceny 
získávaly svoje nové majitele, připravovali si pódium pro svou hudební produkci manželé Hvozdovi 
z Litvínova. Úderem osmé hodiny večerní pak započala taneční zábava, která měla velký úspěch, což 
dokazuje skutečnost, že skončila až kolem půlnoci. Manželé Hvozdovi mají totiž velké zkušenosti 
s hraním pro seniory. Vědí už, jaké skladby se nejvíce líbí a jejich repertoár je opravdu velice široký. 
Na své si tak přišli milovníci dechovky, lidových písniček, ale třeba i country skladeb. 
                                                                                                                                                                                 – vň 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 Sport  

 

Turnaj ve stolním tenise 
 

 

            Zhruba po pěti letech se do Kulturního 
(tedy spíš sportovního) kalendáře obce opět 
zařadil Vánoční turnaj ve stolním tenise. 
V dřívějších dobách se konal vždy tradičně na 
druhý svátek vánoční čili na Štěpána, avšak 
tentokrát to bylo až v pátek 27. prosince 2019. 
Jestli bude tento sportovní počin v budoucnu 
datumově pohyblivý, nevíme, každopádně 
bylo sympatické se k této velmi oblíbené akci 
vrátit. Vánoce nejsou jen časem lenošení, 
koukání na televizi  a přejídání se. 
  

 O tom, že mezi svátky si spousta lidí i 
ráda zasportuje, svědčila i natřísknutá star-

tovní listina. Do ní se zapsalo celkem dvacet tři borců. Z tohoto důvodu se 
přihlášení museli rozdělit do tří herních skupin. Bylo to nejen časově 
náročnější, ale především organizačně komplikovanější. Hrálo se totiž 
systémem každý s každým. Z každé skupiny postupovali do finálové 
skupiny první dva. Mezi šesticí borců se pak opět strhl lítý boj o konečné 
umístění.  
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   Výsledky: 

1. Kufa Jan                                 9. Hála J. (Strupčice)                17. Kováč L. 

2. Kostka J, st. (Údlice)           10. Jelínek (Březno)                    18. Storek V. 

3. Hošek J.                               11. Kufa O.                                  19. Živný M., st. 

4. Kužel P. (Chomutov)          12. Živný M., ml.                         20. Michal M. 

5. Mišák (Chomutov)              13. Huňady P.                              21. Kostka J., ml. (Údlice) 

6. Veselý L.                             14. Ovský R.                                22. Tripal M. 

7. Huňady J.                            15. Kubišta D.                              23. Lingenauer P. (Německo) 

8. Pipek M., st.                        16. Šulc D.  
Podklady a foto poskytl p. Jaroslav Huňady, - vň  

 

 
 

Silvestrovský turnaj obcí 
 

 

            Poslední den roku patří již tradičně Silvestrovskému turnaji spřátelených obcí v hokeji. Ten 
loňský byl v pořadí již devátý. Pracovně vytíženého kapitána Daniela Maška nahradil tentokrát místní 
občan Jan Minčák (22), který se také podílel na zajištění kluziště a sestavení mužstva. Spolu s ním 
reprezentovali naši obec: Jaroslav Huňady (1), Michal Lukeš (3), Václav Pokorný (6), Ondřej Kufa (7), 
Ladislav Kováč (8), Jiří Hošek (9), Ladislav Dráb (10), Petr Ječmen (11), Miroslav Frollo (12), Adam 
Frollo (14), Roman Ovský (15), Matěj Dolejška (17), Patrik Huňady (18), Stanislav Kudláček (19), bratři 
Josef a Jan Rindošovi (20, 21).  
 

  Turnaj byl zahájen opět celkem časně, a to v 7:30 h. Své síly si změřili hráči Místa (15 hráčů) a 
Málkova (16 hráčů, včetně jednoho děvčete). Tentokrát se nehrálo na třetiny, jak je v hokeji dáno, ale 
na poločasy. Obě části trvaly dvacet minut. Mezi nimi byla pouze pětiminutová pauza na odpočinek. 
Zápas byl ještě po prvním poločase vyrovnaný, to když skončil remízou 3 : 3, avšak druhá půlka byla 
již v režii málkovských. Zvítězili 6 : 4. 
 
 
             
             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            K druhému zápasu už nastoupilo na led družstvo naší obce Droužkovice, a to společně s borci  
Málkova. Začátek nebyl pro nás nikterak úspěšný. V desáté minutě jsme již prohrávali 0 : 2, avšak 
podařilo se nám náskok hráčů v bledě modrých dresech snížit gólem takzvaným “do kabiny“. Druhý 
poločas byl značně vyrovnaný. Puk mizel za zády brankáře tu na jedné a vzápětí hned na opačné 
straně kluziště. Bohužel my jsme však neustále dotahovali. Až v jedenácté minutě se nám podařilo 
vyrovnat na 3 : 3. Štěstí se obrátilo na naší stranu v momentě, kdy Málkovu nebyl uznán vstřelený 
gól. Podle stanovených pravidel nesměl být úspěšným střelcem registrovaný hráč, což v patnácté 
minutě druhého poločasu nastalo. Minutu na to jsme se ujali vedení my na 4 : 3 a vzápětí to bylo 
srovnáno na 4 : 4. O našem vítězství na konečných 5 : 4 rozhodla sedmnáctá minuta. Branky v zápase 
vstřelili: Minčák J., Dráb L., Huňady P. Kováč L. a Dolejška M.             
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            V posledním třetím utkání jsme si změřili své síly s hráči Místa v červených dresech. I tentokrát 
se opakoval stejný scénář. Branky přibývaly střídavě na obou stranách. V páté minutě prvního 
poločasu jsme sice vedli  2 : 0. Bohužel na našeho gólmana byla výstroj v některých chvílích příliš 
těžká a zvedat se neustále z ledu bylo mnohdy velmi náročné. A tak ve dvanácté minutě bylo 
srovnáno na 2 : 2 a začínalo se opět nanovo. Avšak znovu se nám podařilo vstřelit branku před 
sirénou ukončující první část zápasu. Ve druhém poločase nebylo stále nic definitivně rozhodnuto. Ve 
čtvrté minutě jsme vedli o dvě branky, ale vzápětí Místo náš náskok snížilo na rozdíl jednoho gólu. 
V sedmé minutě to bylo 5 : 3, v desáté 5 : 4, v jedenácté 6 : 4. Rozhodla osmnáctá minuta, když jsme 
vsítili naší sedmou branku. Místečtí v poslední minutě sice ještě skórovali, avšak nic to nezměnilo na 
našem vítězství, a to jak v zápase, tak i v celém turnaji. Utkání skončilo 7 : 5. Branky v zápase vstřelili: 
Huňady P., Hošek J., Dráb L., Kufa O., Ječmen P. Minčák J. 2x.  
 

Konečné pořadí:   1. Droužkovice,  2. Málkov, 3. Místo 
  - vň, foto p. Jiří Uhlíř 

 

 Zajímavosti  
 

Setkání žáků bývalé základní (obecné) školy  
 

 

            Sedmý sraz žáků bývalé základní (obecné) školy, respektive druhý pod patronátem naší obce, 
se uskutečnil v sobotu 5. října 2019 od 14 hodin v kulturním domě „U Hřiště“. Srazy jsou 
organizovány vždy „ob rok“, pouze třetí v pořadí byl svolán až po letech třech. Hlavním iniciátorem 
akce je od roku 2005 dnes již bývalý starosta obce Milan Živný, st. a velkou pomocnicí mu byla vždy 
místní občanka paní Marie Karlová. Ta bohužel v polovině loňského roku zemřela.  

Na tuto akci, která je víceméně i setkáním bývalých rodáků, dostávají písemné pozvání pouze 
ročníky starší cca do roku 1950. Avšak s postupem času se jich stále více zúčastňují i ti mladší. Sehnat 
jména a adresy spolužáků, kteří mohou být rozeseti téměř po celé naší republice, je jen pouze na nich 
samotných. Nám nejsou známy. Letošního srazu se zúčastnilo celkem padesát osm bývalých žáků.  

O zajištění občerstvení formou bufetového stolu se postarala naše obec. Část nákladů na jeho 
pořízení a další administrativní výlohy byly hrazeny ze zápisného ve výši 150,-- Kč, které bylo vybíráno 
při zahájení akce.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Odpoledne plné vřelých setkání, vzpomínek a povídání se opět velmi povedlo. Většina 
zúčastněných zůstala až do večerních hodin.  

Fotografie z průběhu akce můžete najít na našich webových stránkách v části Bývalá základní 
škola v Droužkovicích (čp. 23).  

  - vň  
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Plánovaný pobytový zájezd na Moravu  
 

 

            V letošním roce jsme se rozhodli vrátit se v rámci tradičního pobytového zájezdu, který od 
roku 2012 pořádá pro občany naší obce obec, na území jižní Moravy. Vinařskou oblast v okolí města 
Hustopeče jsme navštívili v roce 2017. Nyní vám nabízíme pobyt v Hotelu Termal MUŠOV v obci 
Pasohlávky. 
  

Hotel Termal Mušov je hotelový komplex, situovaný v chráněné přírodní 
oblasti Pálava na hlavní trase Brno - Vídeň. Hosté mohou využít komfortní ubytování, 
konferenční a gastronomické služby, termální bazén s minerální vodou a další 
možnosti sportovních a relaxačních pobytů. Areál vyniká zahradní úpravou 
s odpočinkovou zónou i dětským hřištěm. Nejen nejmenší budou nadše-
ni z aquaparku, který se nachází hned vedle hotelu (Aqualand Moravia). 

 

Vedení hotelu jsme oslovili již v měsíci listopadu uplynulého roku a obdrželi jsme velmi 
zajímavou nabídku. Termín konání zájezdu je od 23. do 27. září 2020.  
Dvoulůžkový pokoj  standard s polopenzí (snídaně bufet, večeře výběr ze tří menu) – 8.324,-- Kč, 
Třílůžkový pokoj standard s polopenzí (snídaně bufet, večeře výběr ze tří menu) – 10.344,-- Kč,  
Čtyřlůžkový pokoj komfort s polopenzí (snídaně bufet, večeře výběr ze tří menu) – 16.324,-- Kč. 
 

 Nabídky jsou pro dospělé osoby. Slevy u dětí do 6 let a 6-12 let je třeba zajistit individuálně dle 
přihlášení. 
 Součástí zájezdu budou i plánované výlety. Je možné zopakovat si návštěvu Valtic a jejich 
vinných sklepů, zámku Lednice a přilehlých zahrad, popřípadě připravit úplně nový cíl. Nedaleko se 
nachází zámek Mikulov či Chráněná krajinná oblast Pálava. Společně můžeme naplánovat v hotelu 
degustaci nejlepších vín z kraje, popřípadě společnou diskotéku v hudebním Clubu. V místě je možné 
zapůjčit si kola, včetně přilby. My bychom ale rádi zajistili tentokrát za autobus přívěs. To aby si 
účastníci mohli případně vzít svá vlastní kola.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Prosíme zájemce, aby se hlásili v kanceláři radnice závazně! do 29. února 2020. S přihlášením 
ale neváhejte, o zájezd je opravdu velký zájem. Do konce března je třeba uhradit zálohu ve výši 
1.000,-- Kč na osobu. Doplatit cenu je třeba do konce měsíce července 2020.  
 

 Upozorňujeme, že v případě storna pobytu do 7 dnů bude účtováno 30% z ubytování, do 3 dnů 
50% z ubytování a jeden den před akcí 90% z celkového objemu ubytování a veškerých objednaných 
služeb.  
 Doufáme, že letošní nabídka případné zájemce opět zaujme. Bližší info i na FB Hotel Termal 
Mušov.                                                                                                                                                                    – vň 
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Vánoční venkovské farmářské trhy 
 

 

            Prostor za bývalou základní školou, která je již pět let centrem různorodých volnočasových 
aktivit nejen našich občanů, ale také přespolních návštěvníků a také sídlem MAS Sdružení Západní 
Krušnohoří, je již několik let v čase předvánočním neodmyslitelně spojený s pořádáním 
Předvánočních trhů. Ty se zde uskutečnily v soboru 30. listopadu 2019 od 9.00 hodin. 
  

 Na rozdíl od předchozího roku nám tentokrát počasí přálo, a to i když se teplota zpočátku dne 
pohybovala jen mírně nad bodem mrazu. Svítilo totiž sluníčko, a tím vlastně zpříjemňovalo čas 
přicházejícího adventu. Jak jsme se dozvěděli od samotného pořadatele, to mělo za následek nejen 
rekordní počet návštěvníků, ale také trhovců. Své zboží tu nabízelo celkem dvacet osm prodejců. 
V nabídce byly nejen tradiční potraviny jako zelenina, ovoce, sýry, koření, med a výrobky z něj, 
uzeniny, masové speciality, džemy i marmelády, pečivo a perníčky či vino. Předvánoční nabídka byla 
rozšířena o krásné ozdoby, svícny, dekorace, šperky, keramiku či háčkované výrobky.  
 

 Uvnitř objektu volnočasového centra byly nejen dětem k dispozici připravené dílničky. Malí 
návštěvníci si zde mohli  ozdobit svůj perníček, vyrobit sůl do koupele nebo si zasadit kaktus a získat 
návod na jeho pěstování.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         
            Předvánoční trhy byly také obohaceny o zabijačkové hody, na které finančně přispěla Okresní 
agrární komora Chomutov. Výrobu speciálních pochoutek zajistil místní občan pan Bujdák Vlastimil. 
Velkým pomocníkem mu byl i náš pan starosta Zdeněk Národa. K dispozici byly jitrničky, jelítka, 
tlačenka, krvavá polévka a teplý ovar. Ochutnávačů a zájemců o tyto delikatesy bylo mnoho. Během 
chvilky nebylo prakticky co prodávat a tak mnozí vzali zavděk alespoň ochutnávkou škvarkové 
pomazánky.  
 

 Atmosféru přicházejících svátků pomohly navodit dětičky ze Základní školy z Března, které pod 
vedením p. Holubářové a p. Macků zazpívaly tradiční oblíbené písně a koledy. Příchozí, kteří pojali 
návštěvu předvánočního trhu coby dopoledním odpočinkovým časem, neproběhli jen kolem stánků a 
rozhodně nespěchali domů, mohli si posedět v připraveném krytém a ohřívaném stanu, popít teplou 
medovinku či svařák, zazpívat si spolu s dětmi koledy či zanotovat si s hudebním doprovodem kapely 
Druhej dech. Takoví návštěvníci  učinili jedině dobře. Předvánoční čas není totiž jen obdobím spěchu, 
příprav a zařizování. Jeho hlavním posláním je  setkávání, družení a přátelení, klid, zvolnění a 
odpočinek.  
 

 Zpestřením zábavného programu bylo také předávání certifikátů regionální značky 
„KRUŠNOHOŘÍ regionální produkt“ a velmi bohatá tombola. 
                                                                                                                                                                                                                            – vň, foto Jiří Dressler a obec 
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Vánoční zpívání v kostele 
 

 

            Jak už jsme se zmínili v článku o 
Mikulášské nadílce, sobota s datem 30. 
listopadu 2019 byla pro naši obec velmi 
náročnou. Na tento den se sešly dohromady tři 
velké kulturní akce. Druhou z nich byl i 
Předvánoční koncert v místním kostele sv. 
Mikuláše, jehož pořadatelem společně 
s Předvánočními trhy byla taktéž MAS Sdružení 
Západní Krušnohoří, z.s.  
 

Původně se zpívání v našem 
svatostánku mělo uskutečnit až ve tři hodiny 
odpoledne, avšak další akce v kulturním domě 
nás přinutila posunout jeho začátek o hodinku 
dopředu. Hlavním důvodem byla především účast „našich“ dětí z místní mateřské školy, které celý 
koncert svými předvánočními písněmi a koledami zahajovaly. 

 

Program koncertu dále pokračoval vystoupením hlavního hosta, a tím nebyl nikdo jiný, než 
ženský komorní sbor s poetickým názvem Krásky, jemuž doprovod činil člen sboru Národního divadla 
v Praze pan Radek Prügl.   

 

Celou akci zpestřilo připravené občerstvení. K dispozici byl horký čaj a grog. Dobroty v podobě 
bábovky, štrůdlu, vánočky koláčků a cukroví napekly pro návštěvníky pracovnice MAS SZK, z.s. a také 
místní občanky p. Národová Z., Nedbálková O. a Kudláčková P. (místostarostka obce).                         – vň 

 

 

 
 

Zájezd do Drážďan 
 

 

Vánoční trhy mají v Německu mnohaletou historii, ty nejstarší se pořádají v Drážďanech. 
Vůbec první se konaly v roce 1434 a od té doby jsou Drážďany v předvánočním čase oblíbenou a 
vyhledávanou lokalitou pro místní i turisty. Vloni se uskutečnil již 581. ročník. (zdroj internet) 

 

Výlet na adventní trhy je oblíbenou aktivitou i u českých turistů. A ty v Drážďanech patří mezi 
nejoblíbenější. Město leží nedaleko našich hranic, z České republiky vede dálnice. V uplynulém roce 
jsme se tudíž rozhodli suplovat tak trošku úlohu cestovní kanceláře a nabídnout našim občanům 
přímo zájezd na ně. Termín byl v úterý 3. prosince 2019. Odjezd z obce byl v sedm hodin ráno.  

 

Zájem o výlet nejen na trhy, ale také za vánočními nákupy, byl nebývalý. Kapacita autobusu 
byla již v polovině roku téměř obsazena. Drážďany, to nejsou totiž jen vánoční trhy, ale také živoucí 
město plné obchodů, výtečných restaurací a obdivuhodných památek. Ve městě se nachází mnoho 
nákupních galerií a obchodních domů. Velmi oblíbené v Drážďanech je slavný nákupní dům 
Centrum Galerie na Prager Strasse, který nabízí 52 tisíc metrů prodejní plochy a je největším 
nákupním centrem v Evropě.  

 

Které místo v Drážďanech navštíví účastníci našeho zájezdu, bylo jen a jen individuální. Nic 
nebylo striktně přikázáno, nic nebylo zakázáno. Záleželo jen a jen na výběru každého z výletníků. Po 
příjezdu byla zadána jen hodina odjezdu a o program se postaral již každý sám. Samozřejmě, že 
velkou atrakcí byly především nákupy ve známém nákupním centru Primark.  
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Někteří účastníci měli sice trošku problém s orientací, neboť autobus nemohl zajet přímo do 
centra města. Ku pomoci tak přišly na řadu mobilní telefony a mapové aplikace. Můžeme říct, že 
nikdo se díkybohu neztratil a všichni dorazili ve stanoveném čase a na místo odjezdu. 

Pro velký úspěch jsme v  letošním roce tento zájezd opět zařadili do Kulturního kalendáře.   – vň 
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Fotografování ve školičce 
 

 

            Poslední čtvrtletí bylo opět nabito akcemi. První přišlo na řadu v měsíci říjnu, konkrétně ve 
středu devátého, vánoční fotografování. To se uskutečnilo v interiéru naší mateřinky a k navození té 
správné vánoční atmosféry byly k dispozici různé rekvizity. Děti měly možnost vyfotit se také se svými 
sourozenci.                                                                                                                   Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           

 

 
 

Ptáci kolem nás 
 

 

             Jako každý rok k nám do školky opět zavítal pan Burghauser. Bylo to v pátek 11. října 2019. 
Děti se na něj moc těšily. Věděly, že zase uvidí jeho ptačí kamarády, které vždy přiveze s sebou a 
bude mít pro ně připravené i nějaké kouzelnické představení. Tentokrát přivezl ukázat orla skalního, 
sovu pálenou, papouška, ale i malé ptáčky, jako například kanárka, puštíka a další. Během 
představení opeřenců, předvedl dětem parádní kouzelnické kousky, které děti dostaly doslova do 
kolen.  
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            Akce se zúčastnilo třicet dětí. Nakonec proběhlo společné fotografování, a to buď s červeným 
papouškem nebo s orlem. Nejoblíbenější bylo fotografování právě s přátelským arou Bertíkem na 
rameni. Děti tak mají na setkání pěknou vzpomínku. Fotografie z této akce a z mnoha dalších 
naleznete na webových stránkách www.msdrouzkovice.cz. 

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           
 

 
 

Projekt „Zdravá strava“ 
 

 

            Díky projektu s názvem „Zdravá strava“ si děti hravou a vzdělávací formou více osvojí poznatky 
o tom, že je důležité zdravě jíst a pravidelně pít.  
 

 Tento projekt, který se u nás v mateřské škole uskutečnil ve středu 16. října 2019, je financován 
z projektu s reg.č. CZ.02.3.X/0.0./18_063/0013898“ s názvem „Naše školička II“. Součástí projektu 
bylo divadelní představení, kterého se zúčastnilo 28 dětí. Jednalo se o loutkové divadlo, jehož hlavní 
postavou byl malý chlapec „Cepík“. Ten putoval po ostrovech, kde ochutnával zdravé jídlo. Jeden 
z ostrovů byl Zelený. Tady ochutnával zeleninu a ovoce zelené barvy. Druhý byl Žlutý ostrov, kde by la 
zelenina a ovoce žluté barvy. Třetím ostrovem byl Červený, kde „Cepík“ ochutnal ovoce a zeleninu 
červené barvy. Dále následoval Modrý ostrov, kde zase rostla zelenina s ovocem ve stejné barvě. Zde 
chlapec dětem ukázal, jak důležité je dodržovat pitný režim. Posledním ostrovem byl Duhový.  
 

 Pro děti bylo představení nejen zábavné, ale především poučné. Nakonec obdržely dětičky na 
památku deskovou hru, pracovní listy a loutku malého „Cepíka“.  

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

„O jabloních a sadaři“ 
 

 

            Následující den – čtvrtek 17. října 2019 byl opět projektový. Jmenoval se „O jabloních a sadaři“ 
a byl financován taktéž z programu „Naše školička II“. 
 

 Součástí dne bylo opět divadelní představení, tentokrát s názvem „Jak se skřítek učil 
zahradníkem“. To proběhlo v areálu zahrady mateřinky. Divadlem to ale neskončilo. Z dětí se posléze 
stali sadaři a ti si zdramatizovali, jak se stromy sázejí a také veškerou činnost pěstitelů ovocných 
stromů. Nakonec měly děti možnost vyzkoušet si výrobu vlastního moštu a křížal z jablek. Z celé akce 
byly naprosto nadšené. Po moštu se olizovaly ještě celé odpoledne. 

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           
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Zapojení odborníka z praxe 
 

 

            Ve čtvrtek 31. října 2019 se k nám do mateřinky přijela podívat paní magistra Alena Vlková, 
zkušená lektorka, speciální pedagog a muzikoterapeut z Hodonína. Pod jejím vedením měly děti 
možnost vyzkoušet si různé metody z oblasti právě zmiňované muzikoterapie. Mohly si zahrát na 
šamanské bubny, u kterých například využily notoricky známou písničku: Prší, prší. Hudbu dále děti 
použily i k tomu, aby si zacvičily speciální cviky, vhodné pro rozvoj pravolevé orientace. Bylo vidět, že 
tento druh činnosti dětičky baví. Něco nového, s čímž měly možnost seznámit se. Kromě činnosti 
s bubny si děti mohly vyzkoušet i usínání u „šamanské“ ukolébavky. Ta probíhala pomocí zvonkohry 
KOSHI, která má velmi příjemný a uklidňující zvuk.  
 Návštěva paní magistry Vlkové byla velmi přínosná jak pro děti, tak i pro paní učitelky. 

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                          
 

 
 

Kurz plavání 
 

 
 

          V měsících listopadu a prosinci 
uplynulého roku proběhl v chomutovské 
Aquaparku  oblíbený kurz plavání. Z naší 
mateřinky se do něj přihlásilo celkem 
osmnáct dětí.  
 

 Výuka byla zahájena v úterý 5. 11. 
2019 a dále pak pokračovala vždy každé 
úterý a čtvrtek. Na první lekci byly děti 
rozděleny do družstev a v těch se podle 
svých možností zdokonalovaly. Na závěr 
kurzu obdrželi všichni účastníci za skvělé 
výkony diplom.  

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň   
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Vánoční zpívání v kostele 
 

 
 

 V sobotu 30. listopadu 2019 se uskutečnil v místním kostele sv. Mikuláše vánoční koncert. Na 
tento den se děti dlouho připravovaly. To, aby mohly rodiče a ostatní návštěvníky akce oslnit. Jak 
řekla ředitelka zařízení paní Šárka Herková: „Chtěli jsme s dětmi zase něčím novým překvapit a všech-  

ny maminky, tatínky a další příbuzné, kteří se přišli do našeho svatostánku podívat ve velmi hojném 
počtu, uchvátit.“ 
 A ve svých úvahách dále pokračovala: „Myslíme si, že náš cíl děti splnily na výbornou a 
v kostele opět zazářily. Tentokrát jsme si nepřipravili typické vánoční koledy, ale dětičky se naučily 
vánoční písničky jako: Dva Mrazíci uličníci, O Vánocích, Bílý vánoční slon, Půlnoční a Desatero. 
Tentokrát nás doprovázela kapela pana Matěchy, čímž byl koncert ještě zajímavější. Za to patří všem 
jejím členům velké poděkování.“ 
 Nakonec děti zazpívaly „Rolničky“ společně s ženským sborem Krásky. V čase koncertu 
panovala v kostele krásná adventní atmosféra.  

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           
 

 
 

Listopadová akce s názvem „Medové snídaně“ 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Návštěva Mikuláše 
 

 

            Ve čtvrtek 5. prosince 2019 zavítal do naší mateřinky Mikuláš. Doprovod mu pří návštěvě dělali 
čert a anděl. Na uvítanou zazpívaly děti společně písničku a pak už si postupně chodily pro balíčky 
k Mikulášovi samostatně. Někteří se kvůli čertovi ostýchali, ale nakonec se ukázalo, že byl hodný a 
nikoho si s sebou do pekla odnést nechtěl. Jak by mohl, když ve školce jsou samé hodné děti! Balíčky 
se sladkostmi připravila pro děti naše obec. 

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                            

 

 
 

Vánoční zdobení v Hrušovanech 

 

 

            V pátek 6. prosince 2019 přijala naše mateřinka pozvání do obce Hrušovany. Naším úkolem 
bylo vyzdobit tamní pergolu. Za tímto účelem vyrobily naše děti velký vánoční věnec. Společně s námi 
byly přítomny děti z mateřské školy z Údlic, Spořic a Zelené. Nesměla chybět také domácí mateřinka.  
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 Po vyzdobení obecní pergoly následoval krátký program, kdy každé zařízení zazpívalo nějakou 
vánoční písničku či koledu nebo předneslo básničku. Poté dostaly děti za odměnu výborné perníčky. 
A protože bylo mrazivé počasí, k dispozici byl na zahřátí i teplý čaj.  

Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           
 

 

 

Předvánoční nocování 

 

 

            Blížil se čas vánočních svátků a tím pádem i tradičního předvánočního nocování. Na tuto akci je 
sestavován vždy speciální zábavný program. Tentokrát se děti  společně s jejich rodiči a učitelkami 
vydaly na Ježíškovu cestu. Ta vedla po obci, coby lampionový průvod  se zastávkou u Ježíškovi 
poštovní schránky. Tam děti hodily své dopisy, které předtím malovaly v mateřské školce.  
 

 Po ukončení výpravy se děti před budovou školky se svými rozloučily. Čekala je totiž společná 
slavnostní vánoční večeře. Po ní si děti vyráběly sladké vánoční stromečky z kornoutků a čokolády, 
které si následující den odnesly domů.  
 

 Po práci čekala všechny samozřejmě i zábava. Nejdříve byl na řadě slavnostní přípitek a poté 
malý ohňostroj, který se dětem moc líbil. Závěr patřil zpívání vánočních písniček při zapálených 
prskavkách. Následovala vánoční pohádka na dobrou noc.                                Podklady Šárka Herková, ředitelka, -vň                                                                                           

  

 

 

 

Pravidelné zimní cvičení dětí v prostorách volnočasového centra  
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Poplatky v letošním roce a DPH 

 
 

 

Termíny splatnosti pro základní platby vybírané obcí: 
 

1. Poplatky za psy ………………………………………………..…… konec dubna  
2. Poplatky za veřejné prostranství (parkování) ………… pololetně, do konce června a prosince 
3. Poplatky za odpady ………………………………………………. pololetně, do konce května a listopadu 
 

    Tyto místní poplatky jsou vybírané podle vyhlášky a nevztahuje se na ně DPH. 
 
4. Poplatky za pronájem pozemků ……………………………. konec ledna 
5. Poplatky za popelnice občané na základě smlouvy .. pololetně, do konce května a listopadu 
 

    Tyto poplatky jsou osvobozeny od DPH. 
 
6. Poplatky za popelnice podnikatelé – smlouva ………. pololetně, do konce dubna a září 
7. Stočné 2019 – spotřeba ………………………………………... do konce března na základě vyúčtování SČVK, a.s. 

8. Stočné 2020 – paušál ……………………………………………. do konce května a listopadu, za trvale hlášenou os. 
      

    Tyto poplatky podléhají DPH.  
 

            Jelikož se stala obec od 23. ledna 2020 plátcem DPH, některé poplatky budou nyní vybírány 
s touto daní. Ti co do tohoto data uhradili stočné 2020 v paušální formě, ušetřili. Ostatní to budou 
mít dražší.  
 

          Někteří občané nemají ještě uhrazeny povinné poplatky za minulý rok. Ty žádáme, aby svůj dluh 
uhradili co nejdříve, a to buď osobně v kanceláři pokladny obecního úřadu nebo převodem na č. ú. 
3720441/0100, var. Symbol 1340, popřípadě 19. Do zprávy pro příjemce navíc napište své jméno 
(nutné!).  
 

          Pokud svůj dluh nezvládnete jednorázově zaplatit, je třeba sjednat si splátkový kalendář. Pokud 
tak neučiníte, budeme nuceni s vámi zahájit proces nařízené exekuce. Obec, jako správce daní, může 
toto provést, aniž by se tím zabýval soud. Dlužník tak dostane nařízenou splátku z platu, sociální 
dávky, důchodu, z bankovního účtu, atd. Z důvodu, že jednotlivé případy nepředáváme exekutorům, 
ale veškeré úkony činí naše pracovnice, jsou náklady minimální. Činí ale i tak tisíc korun českých na 
jedno řízení.  

-vň 
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            Vydavatel: Obec Droužkovice, Rudé Armády čp. 80, 431 44 Droužkovice, IČO: 261858. 

  Telefon: 474 668117, email: ou.drouzkovice@volny.cz, http://www.drouzkovice.cz.  Vychází čtvrtletně, 330  výtisků.   
  Za obsah odpovídá: Ing. Národa Zdeněk. Redaktorka: Renata Vaňousová (-vň).                                                     ZDARMA 

  Neprošlo jazykovou úpravou. Příspěvky, ohlasy a názory přijímá Obecní úřad Droužkovice. 

 

  Uzávěrka dalšího čísla bude: 31. března 2020 
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